

PUBLIC NOTICE
LOS ANGELES COUNTY DEVELOPMENT AUTHORITY
PROPOSED AGENCY PLAN

You are invited to review and comment on the Los Angeles County Development Authority (LACDA) Annual Plan for Fiscal Years 2023-2024 during a 45-day public review and comment period extending from **December 22, 2022 through February 06, 2023**.

Additionally, the public hearing on the Agency Plan for the Section 8 and Public Housing programs will be held before the LACDA Board of Commissioners on:

April 4, 2023 – 9:30 a.m.
Board Hearing Room - 381 Kenneth Hahn Hall of Administration
500 West Temple Street - Los Angeles, CA 90012

Instructions for viewing the public hearing and commenting on items proposed before the Los Angeles County Board of Supervisors can be found at www.bos.lacounty.gov.

Copies of the proposed documents are available online at www.lacda.org and at the following locations:

1st District

Nueva Maravilla Housing Development, 4919 Cesar E. Chavez Avenue, Los Angeles
Francisquito Villa Housing Development, 14622 Francisquito Avenue, La Puente
Los Angeles County Development Authority, 700 W. Main Street, Alhambra

2nd District

Century & Wilton Housing Development, 10025 Wilton Place, Los Angeles
South Scattered Sites Management Office, 12721 Central Avenue, Los Angeles
South Bay Gardens Housing Development, 230 East 130th Street, Los Angeles

3rd District

Marina Manor Housing Development, 3405 Via Dolce, Marina del Rey
Monica Manor Housing Development, 1901 11th Street, Santa Monica

4th District

Carmelitos Housing Development, 1000 Via Wanda, Long Beach
Harbor Hills Housing Development, 26607 South Western Avenue, Lomita
South Whittier Community Resource Center, 10750 Laurel Avenue, Whittier

5th District

Foothill Villa, 2423 Foothill Boulevard, La Crescenta
Orchard Arms, 23410 Wiley Canyon Road, Valencia
Section 8 Palmdale Office, 2323 E. Palmdale Blvd., Suite B, Palmdale

Citizens wishing to make written comments or questions about **Public Housing** may mail them to the Los Angeles County Development Authority (LACDA), 700 W. Main Street, Alhambra, CA 91801 to the attention of Don Swift, Assistant Director. Written comments or questions about the **Section 8 Program** may be sent to the attention of Dayana Zavala, Policy Administrator, at the same address. Those who wish to make comments by telephone may call 626-586-1991. You may also submit questions and comments at www.lacda.org.

Copias del documento también están disponibles para revisar en la Autoridad de Desarrollo del Condado de Los Angeles (LACDA), 700 W. Main Street, Alhambra, CA 91801 durante un período

público de cuarenta y cinco días, empezando el 22 de diciembre, 2022 hasta el 06 de febrero, 2023. La Junta de Supervisores de LACDA tendrá una reunión pública el 4 de abril, 2023 a las 9:30 a.m. en 381 Kenneth Hahn Hall of Administration, 500 West Temple Street, Los Angeles, CA 90012. Para hacer algún comentario o pregunta acerca **de las viviendas públicas**, escriba a la Autoridad de Desarrollo del Condado de Los Angeles (LACDA), a la atención de Don Swift a 700 W. Main Street, Alhambra, CA 91801. Para hacer comentarios o preguntas **del Programa Sección 8**, escriba a la misma Oficina Administrativa a la atención de Dayana Zavala. También puede llamar al 626-586-1991 o someter comentarios o preguntas a www.lacda.org.

Вы приглашены для того, чтобы ознакомиться и прокомментировать годовой план Управления Развития Округа Лос-Анджелес (LACDA) на 2023-2024 финансовые годы в течение 45-дневного периода общественного обзора и комментариев, который продлится с 22 декабря 2022 года по 6 февраля 2023 года. А также, общественные слушания по Плану Агентства для Раздела 8 и Программ Государственного Жилья будут проводиться перед Советом Уполномоченных LACDA 04 Апрель 2023 г. в 9:30 утра, Зал заседаний Совета по адресу: 381 Kenneth Hahn Hall of Administration, 500 West Temple Street - Los Angeles, CA 90012. Для того чтобы оставить письменные комментарии или вопросы о государственном жилье, отправьте их по почте в Управление развития округа Лос-Анджелес (LACDA), 700 W. Main Street, Alhambra, CA 91801, до сведения Дона Свифта (Don Swift). Письменные комментарии или вопросы о программе LACDA 8ой Программы можно направить к вниманию Даяны Завала (Dayana Zavala) по тому же адресу. Желаящие оставить комментарий по телефону могут позвонить по номеру 626-586-1991. Вы также можете отправлять вопросы и комментарии на www.lacda.org.